
Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-09-26 i SARK  

Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SA6AQD, SM6BWD, SM6TOL, SM6LPF, SM6LPG, 

SM6THE, Sebastian Karlsson. 

Plats: Klubbstugan. 

1. Mötet öppnas: 

Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  

2. Ekonomi:  

Girot 24.485kr 

Bank  50.349kr 

Ränta        372kr 

 

Årets inkomster hittills från SMFF och SMLA: 

SMFF     4.200kr 

SMLA   12.923kr 

 

Återbäring från Länsförsäkringar: 246kr 

 

Kommande inkomster:  

Kommunjakt      213kr 

 

Kommande utgifter: 

El    588kr 

Hyra    250kr 

Gåva till Sjöräddningen: I samband med bortgången av SM4CHK, Per-Olof "Oskar" Bäckman, donerar 

vi 300 kr till Sjöräddningen som en hyllning till hans minne. 

 

Årets resultat hittills -3.341kr. 

 

3. HF: 

Här har det hänt en hel del sedan sist och många pusselbitar börjar nu falla på plats. 

 

Vi har den senaste tiden haft ett antal arbetsdagar och fått mycket gjort. 

Utöver detta så har det varit några eldsjälar i klubben som lagt många timmar utöver våra 

arbetsdagar, vilket vi nu kan se när vi kollar in i shacket för vår kortvåg. 

 

I kortvågsshacket har: 

Väggkonsol för skärmar satts upp och förankrats ihop med skrivbordet. 

Nya skärmar har köpts in och monterats upp. 

En skyddshuv till radion har tillverkats för att hålla oönskade gäster borta från riggar, kablage och 

liknande. 

Nu, när vi ska köra kortvåg, slipper vi plocka fram radion och koppla sladdar, mm. 

Utöver detta har ett nytt antennväxelsystem byggts av Leif SM6LPG och Swen-Erik SM6LPF. 

Med detta växelsystem kan man nu växla mellan olika antenner, både manuellt eller via dator. 



Tanken med shacket, är att det skall vara lätt att komma igång och köra, men att det ändå finns en 

avancerad styrning bakom ifall man vill köra med full automatik. 

 

Ute i mastsektionen som står på experimentplatsen har vi nu äntligen fått upp vår KT34:a och som vi 

under nästa år skall lyfta upp i kortvågsmasten. 

Det har varit en hel del arbete med putsande, monterande och en ny balun har monterats i 

antennen. 

När vi väl fick upp KT34:an i spiran och provsköt SWR, var resultatet mycket bra och inga justeringar 

såg ut att behövas. 

 

Kvarstående punkter: 

Ny staglina har köps in och skall monteras i kortvågsmasten. 

Nya stagfästen till masttoppen är i skrivande stund under tillverkning hos AM-svets. 

Dessa skall sedan skickas iväg på galvning. 

Kabeldragning av rotorkablage och koaxialkabel i kortvågsmasten. 

 

Ny kabel 7 ledare till vår nya antennväxel har RS Elektronik sponsrat oss med. 

Den är nu dragen och kontakterad i den ena änden. Vi kommer att behöva minst 10m till. 

Bengt SM6TOB kollar om det går att få några meter till av RS Elektronik. 

 

Contest SAC CW kördes under helgen vecka 37, av Göran SM6DHF, Kjell SM6TOL, Bengt SM6OEF och 

Andreas SA6FAX. 

Resultat blev 966st QSO körda och 316.650poäng! 

Hade troligen kunnat köra fler QSO om det inte varit en massa HF i shacket. 

 

Då vi nu börjar vi bli kompletta i klubben med både KV och VHF och UHF, hade varit kul om vi kunde 

få besök av det gamla Mariestadsgänget till klubben i Skövde. 

Vi får försöka kontakta dessa och kolla om de vill komma på besök. 

 

 

4. VHF:  

Förstärkningsstag till mastsektionerna är galvade och klara, de ska bara borras rena och nya U-byglar 

ska tillverkas innan det är helt klart för montering. 

 

Vi har under de senaste testerna på VHF och UHF presterat årsbästa. 

NAC VHF gav oss 110st QSO, 69 874 poäng. 

NAC UHF 58st QSO och 34 450poäng. 

Kvartalstesten som kördes slutade på totalt 31qso 22 187poäng. 

Klubben ligger just nu 3:a i klubbtävlingen för årets VHF. 

Förra året slutade vi på en 13:e plats. 

 

CQWW VHF kördes av Per SM6THE den 16:e juli. 

32 QSOs och det var totalt 3 svenska stationer som deltog i detta test. 

 

 



Det finns ett intresse för att kunna köra RTTY från stugan. Hittills har vi haft lite problem med att få 

våra program att fungera i stugan, men vi kommer att undersöka detta vidare. 

 

En ny dator till VHF shacket skall installeras, detta för att göra oss mer effektiva på testerna. 

Det finns en nyinstallerad, oanvänd dator i stugan som tidigare skänkts av Daniel SA6BPD. Vi kommer 

nu att montera upp den och använda den för att ha två oberoende datorer för kommande tester. 

 

En eloge till FAX för uppdateringarna på hemsidan, samt de aktiva som kör för klubbens räkning i 

våra tävlingar! 

 

5. Repeater och Fyr:  

Vår 6m fyr knallar på precis som vår 70cm reperater. 

Fyren har i sommar varit frekvent rapporterad nere i Grekland. 

 

70cm repeatern i Mariestad är nu åter i drift och fungerar. 

Christer SM6MJW har fått nyckel och skall samordna med Hans om att få komma in till repeatern 

tillsammans med Henrik SA6APY. 

 

 

 

6. Övriga frågor: 

Det kommer inte att bli någon fortsättning av SMLA under nästa år, då vi har valt att ta en paus med 

denna tävling. En paus på kanske 1 eller 2 år. 

 

Göran SM6DHF har föreslagit att från och med september i år ska de som betalar för SMFF-avgiften 

också inkluderas för hela nästa år. Styrelsen har fattat beslut om detta förslag 

 

SMFF och SMSS har Bengt SM6TOB som förslag att vi skall satsa på under 2024, då SMLA inte skall 

köras. 

Daniel SA6BPD ställde frågan om någon form av spurtpris skulle kunna gå att införa, detta för att man 

skall skapa några speciella datum där vi då lockar ut fler i våra områden. 

Detta skulle i så fall vara ett pris som inkluderar både SMFF och SMSS (SMPD). 

 

VHF shacket skall under vintern rensas upp på kablar och annan bråte. 

Vi behöver även täta hålet för kabelgenomföringen i väggen samt att dagens täcklock är väldigt 

svårjobbat.  Detta får läggas till som en punkt i vår ”Att göra lista på tavlan”. 

 

 

Magnus SA6AQD och Bengt SM6TOB har rättat till det fel som funnits med larmet i vår stuga. 

Strulet som berodde på deckare i skjulet som satt i ett obalanserat nät, vilket orsakade problemet. 

Detta är nu åtgärdat. 

Larmstatus kommer ut på hemsidan. 

 

 

Om man råkar dra larmet i stugan.   



För att återställa, larmet måste man först larma av och sedan slå in koden igen och trycka på 

återställning. 

 

Inbrottsskyddsskydd på ovanvåningen är idag undermåligt och ett galler bör installeras. 

Även en repstege vid händelse av brand behöver köpas in. 

 

Fönstret bredvid larmcentralen behöver isoleras innan vintern. 

 

Vi diskuterade om vi bör ha en ringklocka på dörren under våra tester eftersom vi gärna vill låsa 

dörren för att undvika oinbjudna gäster. Har vi några åsikter eller alternativa idéer om hur detta kan 

lösas? 

Blixtljus till brandlarmet behövs på andra våning och skulle kunna vara en lösning genom att 

kombinera detta som både brandlarm och ringklocka till dörren.  

Inget beslut togs vid mötet om hur vi skall gå vidare med denna fråga. 

 

Beslut togs om inköp av klätterutrustning, 2 kompletta selar med klätterkrokar. 

En brandstege, som vi har diskuterat i många år, beställdes under mötet av Daniel SA6BPD. 

 

Sebastian informerade under mötet, att P4 i Skövde jobbar med att starta upp en ny radiosignal. 

Även om allt ännu inte är helt klart, bör vi hålla öronen öppna. 

 

 

 

7. Mötets avslutande:  

Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 

 

 

__________________________________        ____________________________________  

Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 

 


